

Welcome to HealthyPi !

Before using this device, please read the instructions for use and important safety information in the document and refer to <https://move.protocolcentral.com> or scan the code below for more information.

Retain this information in a safe place for future reference.



Warnings and guidelines for safe use of this product

- **This device is NOT waterproof.** Do **NOT** immerse/expose the product in water or any other liquid
- **This product is NOT a medical device and shall not be used for diagnosis or treatment.**
- Do **NOT** expose the HealthyPi Move to heat (for ex, from direct sunlight) that exceeds ambient room temperature
- If handling the PCB directly, make sure that all Electrostatic Discharge (ESD) handling guidelines are followed. Avoid touching the PCB when it is powered.
- Only the input/output ports of the device are ESD protected and not the PCB itself, and it should be handled as such.
- The product should **NOT** be placed on a conductive surface, nor should it come in contact with conductive items.
- To ensure compliance with the tested parameters, charge the HealthyPi Move only from a certified isolated USB C power adapter that is capable of providing at least 1 A of power at 5V.
- To reduce the risk of electric shock, do **NOT** wear the device on the body while the device is connected to mains power.

ENGLISH

Regulatory and Compliance Information

Protocentral Electronics Pvt. Ltd. declares that the HealthyPi Move is in compliance with Directives 2011/65/EU (RoHS) and 2014/53/EU (Radio Equipment Directive) of the EU and a copy of the declaration of the full declaration of conformity is available at move.protocentral.com/reg



This product is in compliance with the RF emission limits for Class B Information Technology Equipment standard of the EU and the UK.

This product and/or the battery contained in this product shall be disposed of separately from household waste. Please dispose in accordance with local environmental laws and guidelines.



Manufacturer: Protocentral Electronics Pvt. Ltd.
526, 2nd Floor, 7th Cross, 10th Main, Jeevanbhima Nagar, HAL 3rd Stage,
Bengaluru 560075, India

DEUTSCH (GERMAN)

Hallo und willkommen bei HealthyPi!

Lesen Sie vor der Verwendung dieses Geräts die Gebrauchsanweisung und wichtigen Sicherheitsinformationen im Dokument und besuchen Sie <https://move.protocolcentral.com> oder scannen Sie den untenstehenden Code für weitere Informationen.

Bewahren Sie diese Informationen zur zukünftigen Verwendung an einem sicheren Ort auf.



Warnungen und Richtlinien für die sichere Verwendung dieses Produk

- **Dieses Gerät ist NICHT wasserdicht. Tauchen Sie das Produkt NICHT in Wasser oder andere Flüssigkeiten und setzen Sie es diesen nicht aus.**
- **Dieses Produkt ist KEIN medizinisches Gerät und darf nicht zur Diagnose oder Behandlung verwendet werden.**
- Setzen Sie den HealthyPi Move KEINER Hitze (z. B. direkter Sonneneinstrahlung) über Raumtemperatur aus
- Stellen Sie beim direkten Umgang mit der Leiterplatte sicher, dass alle Richtlinien zum Umgang mit elektrostatischer Entladung (ESD) befolgt werden. Vermeiden Sie es, die Platine zu berühren, wenn sie mit Strom versorgt wird.
- Nur die Ein-/Ausgangsanschlüsse des Geräts sind ESD-geschützt, nicht die Leiterplatte selbst und sollte als solche behandelt werden.
- Das Produkt sollte **NICHT** auf einer leitfähigen Oberfläche platziert werden oder mit leitfähigen Gegenständen in Kontakt kommen.
- Um die Einhaltung der getesteten Parameter sicherzustellen, betreiben Sie den HealthyPi Move nur über ein zertifiziertes USB-C-Netzteil, das mindestens 1 A Strom bei 5 V liefern kann.
- Um das Risiko eines Stromschlags zu verringern, schließen Sie die Elektroden des Geräts NICHT an den Körper an, während das Gerät angeschlossen ist.

Informationen zu Vorschriften und Compliance

Protocentral Electronics Pvt. Ltd. erklärt, dass die HealthyPi Move den Richtlinien 2011/65/EU (RoHS) und 2014/53/EU (Funkanlagenrichtlinie) der EU entsprechen. Eine Kopie der vollständigen Konformitätserklärung ist unter verfügbar protocentral.com/healthypi



Dieses Produkt entspricht den HF-Emissionsgrenzwerten für IT-Geräte der Klasse B der EU und des Vereinigten Königreichs.

Dieses Produkt und/oder die darin enthaltene Batterie müssen getrennt vom Hausmüll entsorgt werden. Bitte entsorgen Sie es gemäß den örtlichen Umweltgesetzen und -richtlinien.

